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Inleiding
Naar aanleiding van de gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober 2024 heeft Jeugdraad
Kortenberg een bevraging opgesteld om de belangen van de Kortenbergse jeugd in kaart te
brengen. Over een periode van 6 weken is de vragenlijst 483 keer beantwoord. Op basis van
deze antwoorden hebben wij een analyse uitgevoerd om zo enkele belangrijke punten aan te
kaarten bij de politieke partijen. Wij hopen dat de Kortenberge politieke partijen deze punten ten
harte nemen en opnemen in hun politieke agenda’s.
Het doel van dit memorandum is om de noden en behoeften van de jeugd in Kortenberg onder
de aandacht te brengen. De onderstaande onderwerpen richten zich daarom voornamelijk op
vraagstukken en uitdagingen die de jeugd betreffen.

Bij het opstellen van de vragenlijst hebben we zorgvuldig nagedacht over de topics die aan bod
zouden komen. We hebben er bewust voor gekozen om leeftijdsspecifieke vragen te stellen, wat
betekent dat niet alle deelnemers dezelfde vragen hebben gekregen. Hierdoor moeten de
resultaten per topic geïnterpreteerd worden. Het aantal respondenten verschilt namelijk per
onderwerp, omdat niet iedere deelnemer elke vraag heeft beantwoord. De resultaten zijn
daarom gebaseerd op het aantal personen dat een specifieke vraag heeft ingevuld, en niet op
het totale aantal deelnemers aan de vragenlijst.
In de leeftijdsgroep van 6 tot 12 jaar (lagere school) zijn 287 antwoorden verzameld. Voor de
volgende groep, van 12 tot 15 jaar, zijn er 74 antwoorden geregistreerd. In de oudste categorie,
van 16 tot 25 jaar, zijn 121 antwoorden binnengekomen.

De vragen en topics per leeftijdsgroep kan je vinden via deze link:
https://drive.google.com/file/d/1NhPKknlp0B99X8R9aQQoJKa5o3S-h1Ez/view?usp=sharing.

Wij hopen alvast dat ons memorandum een positieve impact heeft op het jeugdbeleid in
Kortenberg, dat het gemeentebestuur deze punten ter harte neemt en het contact met de
jeugdverenigingen blijft verbeteren.

Jens Van den Bruele,
Voorzitter Jeugdraad Kortenberg
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Speeltuinen en recreatieve
voorzieningen

Speel en skate dichtbij: vernieuw, verbeter,
verbind!
Uit de analyse blijkt dat Kortenberg een breed aanbod aan speeltuinen heeft, verspreid over de
verschillende deelgemeenten. De meerderheid van de jongeren heeft een speeltuin op ongeveer
5 minuten wandelafstand, wat bijdraagt aan het gemak en de toegankelijkheid voor de inwoners.
Ongeveer 1 op de 5 jongeren bezoekt wekelijks een speeltuin en 1 op de 4 jongeren doet dit
maandelijks, wat wijst op gematigd tot frequent gebruik.

De variatie in speeltuigen voor jongere kinderen wordt sterk gewaardeerd, en speeltuinen
dienen als ideale plaatsen voor sociale interactie. De vernieuwing van de speeltuin bij de
Colomba-site en de nieuwe speellandschappen in Erps-Kwerps en Meerbeek zijn positieve
ontwikkelingen die laten zien dat er geïnvesteerd wordt in recreatieve voorzieningen.
Desondanks wordt vaak aangegeven dat de speeltuinen niet altijd goed onderhouden worden en
dat er te weinig uitdagende toestellen voor oudere kinderen zijn. Er is behoefte aan enkele
uitdagende speeltoestellen voor deze groep.

Skaten is ook populair onder Kortenbergse jongeren. Ongeveer 1 op 10 jongeren skatet wekelijks
en 15% maandelijks. Hoewel het vernieuwde skatepark bij de Colomba-site een verbetering is, is
er een grote vraag naar extra skateparken in andere deelgemeenten om de toegankelijkheid te
vergroten. Het is belangrijk dat nieuwe skateparken variatie in toestellen bieden en mogelijk een
indoor optie hebben voor slecht weer.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Spelen en sporten, voor iedereen! Verbeter de zichtbaarheid en vindbaarheid
van speeltuinen en maak de atletiekpiste en de voetbalvelden in Kortenberg
(gedeeltelijk) openbaar om extra sportmogelijkheden te bieden.

Aandacht voor oudere kinderen! Zorg voor uitdagende speeltuigen of
sporttoestellen voor oudere kinderen en creëer meer zitplaatsen rondom speeltuinen
om sociale interactie te bevorderen.

Skaten dicht bij huis. Plaats extra skateparken in andere deelgemeenten
om de verplaatsing te verkorten en de toegang te vergemakkelijken. Zorg voor
variatie in skatetoestellen en overweeg een indoor skatepark voor slecht weer.
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Samen spelen, weer aantrekkelijker! Door speeltuinen en skateparken
beter te onderhouden en aantrekkelijk te maken, zullen jongeren eerder buitenshuis
afspreken. Dit bevordert de mentale gezondheid en sociale interactie. Vernieuw oudere
speeltuigen geleidelijk en betrek jongeren bij de plannen om fysiek samenzijn te
stimuleren. Vooral bij de speeltuinen in Meerbeek en Erps-Kwerps.

Fietsveiligheid

Trap v��ruit naar een veiliger K�rtenberg!
Uit de bevraging bij de Kortenbergse jeugd blijkt duidelijk dat fietsen een essentieel onderdeel is
van hun dagelijkse leven. Meer dan de helft van de jongeren geeft aan dagelijks of wekelijks de
fiets te gebruiken, en maar liefst 1 op 3 jongeren gebruiken de fiets om naar hun hobby te gaan.
Dit onderstreept het belang van veilige en toegankelijke fietspaden en infrastructuur in de
gemeente, om het fietsgebruik te bevorderen en de veiligheid van jongeren te waarborgen.

Meer dan 60% van de respondenten voelt zich veilig op de fiets in Kortenberg, een verbetering
ten opzichte van ons memorandum in 2018. Dit resultaat toont aan dat de gemeente
inspanningen heeft geleverd om de fietsveiligheid te verbeteren. Ondanks deze vooruitgang
blijven er echter aandachtspunten die verdere verbetering vereisen. Hoewel meer dan de helft
van de respondenten aangeeft dat er voldoende fietspaden zijn, wordt niet elke route als even
veilig ervaren.

Jeugdraad Kortenberg ziet dat er in de afgelopen jaren positieve stappen zijn gezet, maar
benadrukt dat er nog veel verbetering mogelijk is en dat er aanzienlijk meer geïnvesteerd moet
worden in het fietsverkeer. Door meer te investeren in fietsverkeer verminderen we niet alleen
de impact op het klimaat, maar bevorderen we ook de algemene gezondheid van de inwoners
door minder autoverkeer te stimuleren.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Elkemeter telt! Blijf investeren in het onderhoud en de verbetering van fietspaden om de
veiligheid en het comfort voor fietsers te garanderen, zeker op de Leuvensesteenweg!

Kijken of kijken kijken? Verhoog de zichtbaarheid van fietsers, vooral 's nachts, door
extra en betere verlichting te installeren op risicovolle plekken zoals de Prinsendreef en de
Tervuursesteenweg.
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Scheiden, in de positieve zin! Verbeter de veiligheid van fietspaden door fiets- en
autoverkeer strikt gescheiden te houden, met extra aandacht voor de steenweg, die wordt
gezien als een van de meest onveilige routes. Het verhogen van de veiligheid op deze route is
essentieel. Daarnaast zijn de Tervuursesteenweg, Hollestraat en Hoogveldstraat ook
herhaaldelijk aangeduid als risicovolle straten.

Meer c(h)ampagne!. Zet door met fietsveiligheid-campagnes. De ‘Ik draag fluo’-campagne
moet worden uitgebreid en gericht op alle inwoners, zowel jeugd als volwassenen, om een
bredere betrokkenheid en bewustwording te creëren.

Evenementen voor jongeren

Evenementen: V��r J�ngeren, D��r J�ngeren!
Uit de analyse van de enquête blijkt dat er in Kortenberg zowel positieve feedback als ruimte
voor verbetering is met betrekking tot de evenementen voor de jeugd. Dit betreft zowel lokale
evenementen georganiseerd door verenigingen als de vakantiewerking voor jongeren.

In de vragenlijst werd aangegeven dat ongeveer bij 1 op de 3 jongeren geen buurtfeest
georganiseerd wordt in hun omgeving, maar dit wel graag zouden willen. Daarnaast vindt 25%
van de jongeren dat er te weinig activiteiten voor hun leeftijdsgroep plaatsvinden in Kortenberg.
Dit wordt bevestigd door het feit dat 65% van de jongeren vindt dat er meer jeugdactiviteiten
moeten worden georganiseerd. Het aansporen en ondersteunen van buurtcomités,
gemotiveerde inwoners van een bepaalde buurt, om buurt-festiviteiten te organiseren zorgt voor
een positieve, open en hechte gemeenschap.

Naast evenementen is er ook een vakantiewerking voor jongeren. Ongeveer de helft van de
jongeren vindt de vakantiewerking in Kortenberg ‘leuk’. Ook neemt 45% van de jongeren vaak
deel aan kampen in Kortenberg en vindt het aanbod voldoende groot. Toch zou een grotere
variëteit, volgens ons, leiden tot een stijging van deze cijfers. De positieve feedback richt zich
vooral op de monitoren van de kampen, hoewel er verbeterpunten zijn over het snelle
uitverkopen van kampen, een tekort aan plaatsen en een gebrek aan kampen voor oudere
kinderen.

Er is een duidelijke basis aanwezig in de gemeente, maar verdere uitbreiding is zeker
aangeraden. Zo zal het aanbod meer gericht zijn op de noden van de jongeren.
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Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Van jong tot oud! Verbreed het aanbod van activiteiten voor verschillende
leeftijdsgroepen. Zorg voor aantrekkelijke evenementen voor zowel jongere als oudere
kinderen, met passende activiteiten voor elk van deze groepen.

Da interesseertmijwel! Zorg voor een goede afstemming tussen het aanbod en de
interesses van jongeren. Creëer een gevarieerd aanbod met activiteiten voor alle leeftijden en
voer vooraf een enquête uit bij scholen om de interesses van de jeugd beter in kaart te brengen.

Waar is da feestje? Hier is da feestje!Omdat veel jongeren een buurtfeest zouden
waarderen, wordt aangeraden te investeren in de organisatie van buurtfeesten. Spoor
buurtcomités aan om gezelligheid te creëeren via verschillende festiviteiten. Het bevordert de
sfeer in de buurt, mensen leren elkaar kennen, men gaat op een positievere manier om met de
medemens en nog vele andere positieve invloeden.

Evenementen?Wij steunen! Voor een succesvolle organisatie van evenementen is goede
gemeentelijke ondersteuning cruciaal. Brede subsidies, uitbreiding van de uitleendienst en een
efficiëntere verwerking van evenementendossiers zullen het organiseren van evenementen
vergemakkelijken. Het teveel aan administratief werk is vaak een drempel bij het organiseren
van evenementen.

Chillplaatsen en
jeugdvriendelijke ruimtes

Chill �ut, K�rtenberg – we hebben ruimte nodig!
In Kortenberg is er een duidelijke behoefte aan plekken waar jongeren met vrienden kunnen
afspreken en ontspannen. Dit kwam sterk naar voren uit de vragenlijst. Ongeveer de helft van de
jongeren vindt dat er onvoldoende chill-plekken zijn in de gemeente, wat een duidelijk signaal is
dat er dringend meer locaties nodig zijn voor jongeren om te chillen en samen te komen.

Daarnaast gaf zo'n 40% van de jongeren aan dat de bestaande chill-plekken slecht aangeduid
zijn, zowel online als in de straten. Dit gaat voornamelijk over jeugdhuizen, openbare grasvelden
en speeltuinen. Veel jongeren merkten ook op dat deze plekken niet goed onderhouden zijn of
niet optimaal zijn ingericht. Er is een sterke behoefte aan meer zitplaatsen, vuilnisbakken en
verlichting. Bovendien worden jongeren op deze plekken vaak gehinderd door volwassenen, en
er zijn geen overdekte chill-plekken voor wanneer het regent.
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Wat betreft ‘jeugdige horeca’ – horeca die (deels) gericht is op jongeren – is de algemene
opvatting dat er te weinig van dit soort gelegenheden in Kortenberg aanwezig is. Dit omvat
jeugdhuizen, cafés en restaurants met studentenaanbiedingen of een open houding naar
jongeren. Een op de drie jongeren heeft zelfs nog nooit gehoord van een jeugdhuis, wat
aantoont dat er meer aandacht en promotie nodig is om deze belangrijke voorzieningen
onder de aandacht te brengen. Ook de jeugdhuizen zelf kunnen moderner worden
ingericht, aangezien 32% van de jongeren aangeeft dat ze niet als modern worden
ervaren en er verbetering mogelijk is.

Van de 158 respondenten gaven slechts 31 jongeren aan dat ze vaak tot heel vaak naar een café
in Kortenberg gaan. Dit lage cijfer kan te wijten zijn aan verschillende factoren: er is geen modern
café, de bestaande cafés richten zich voornamelijk op een ouder publiek of het ontbreekt aan
jeugdvriendelijke prijzen.

Veel jongeren trekken naar Leuven voor uitgaansactiviteiten, wat aangeeft dat er in Kortenberg
zelf ruimte is voor verbetering! Met de juiste aanpassingen kunnen jongeren zich meer thuis
voelen in hun eigen gemeente.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Chillen, damoet overal! Er is behoefte aan extra chill-plekken verspreid over de
verschillende deelgemeenten van Kortenberg. Grasvelden en zitplaatsen zijn essentieel om
jongeren de mogelijkheid te geven met hun vrienden af te spreken en te ontspannen.

Chill tijdens het chillen. Op plekken waar jongeren willen samenkomen, moeten er
voldoende voorzieningen zijn, zoals vuilnisbakken, banken en verlichting, zodat ook 's avonds
samenkomen mogelijk is. Dit zorgt voor een veiligere, aantrekkelijke en nettere omgeving voor
de jeugd.

Dé plaats voor de jeugd, da’s het jeugdhuis! De jeugdhuizen in Kortenberg moeten
meer ondersteuning krijgen om aantrekkelijker te worden voor jongeren. Dit kan een levendig
alternatief bieden voor het nachtleven in Leuven, waardoor jongeren in hun eigen gemeente
kunnen blijven.

Voormij een pintje, op café! De gemeente moet jeugdige ondernemers stimuleren om
horecagelegenheden te openen die gericht zijn op jongeren. Door het gebrek aan passend
horeca-aanbod aan te pakken, kunnen jongeren in Kortenberg blijven en hoeven ze niet uit te
wijken naar andere steden. Dit zou zowel de lokale economie als de jongeren ten goede komen.
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Natuur- en
groenvoorzieningen

K�rtenberg. Eenmix van natuur en d�rp.
Kortenberg staat bekend om haar landelijke karakter, iets wat door veel bewoners wordt
gewaardeerd. Dit blijkt duidelijk uit de antwoorden van onze vragenlijst. Zo vindt
ongeveer 75% van de respondenten natuur- en groenvoorzieningen (heel) belangrijk.
Slechts een kleine groep van 8 mensen geeft aan dat natuur voor hen ‘niet belangrijk’ is.

Uit de resultaten blijkt ook dat veel inwoners regelmatig natuurgebieden bezoeken. Zo gaan 138
van de 483 ondervraagden wekelijks naar een bos of park, terwijl 175 dit maandelijks doet. Dit
toont aan dat de natuur een belangrijke rol speelt in het dagelijks leven van vele
Kortenbergenaren.

Ongeveer 45% gaf aan dat er voldoende natuur aanwezig is in hun buurt, maar tegelijk vindt
ongeveer 40% dat er meer ruimte mag gemaakt worden voor groenvoorzieningen. Daarnaast
waren er 56 mensen die aangeven dat er onvoldoende natuur aanwezig is in Kortenberg. Dit
toont aan dat de meningen verdeeld zijn. Hoewel velen tevreden zijn, is er nog ruimte voor
verbetering, vooral in de dorpskernen en langs de Leuvensesteenweg is er nog behoefte aan
extra groenvoorzieningen.

Het belang van natuur mag niet worden onderschat. De impact van de mens op de natuur is
groot, en het is onze verantwoordelijkheid om deze te beschermen voor toekomstige generaties.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Natuur. Koester het. Het belang dat gehecht wordt aan de natuur benadrukt dat het
onderhouden van onze bestaande groenvoorzieningen van groot belang is.. Daarnaast zou het
behoud én de uitbreiding van deze groene ruimtes een prioriteit moeten zijn op de agenda van
het volgende bestuur.

Lerenmet, over en in de natuur. Kinderen en jongeren verdienen de kans om de natuur
te ontdekken. Organiseer workshops en leerinitiatieven, zowel op school als in de gemeenschap,
zodat jong en oud kunnen leren door actief met de natuur aan de slag te gaan.

Samen bloeienwe. Iedereen kan bijdragen, want samen staan we sterker. Buurtmoestuinen
bevorderen samenwerking en verbinding tussen buren via de natuur. Gemeentelijke initiatieven,
zoals gratis bloemzaden of boomplantacties, zouden breder ingezet kunnen worden om een nog
grotere impact te hebben in heel Kortenberg.
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Veiligheid in de buurt

V��r een veilig K�rtenberg, samen sterk in elke
straat!
Een grote meerderheid van de jongeren in Kortenberg voelt zich over het algemeen veilig, zowel
op straat als thuis. Ongeveer 80% van de bevraagde jongeren geeft aan zich ‘veilig’ tot ‘heel veilig’
te voelen in Kortenberg. Belangrijke factoren die bijdragen aan dit gevoel zijn het uitgebreide
netwerk van voetpaden, het Buurt Informatie Netwerk (BIN), en de rustige omgeving in de
gemeente.

Toch betekent dit dat ongeveer 1 op de 5 jongeren zich onveilig voelt. Deze onveiligheid wordt
vooral toegeschreven aan de vele auto’s en drukke straten, zoals de Leuvensesteenweg, en
incidenten waarbij jongeren lastiggevallen worden door anderen.

Daarnaast geeft 8 op de 10 jongeren aan dat ze in een leuke wijk of buurt wonen, een bevinding
die wordt ondersteund door het feit dat 80% van de jongeren hun buren leuk vindt. Dit wijst op
een sterke sociale cohesie in Kortenberg. Desondanks geeft ongeveer 14% van de jongeren aan
hun buurt ‘niet leuk’ of ‘helemaal niet leuk’ te vinden, en zij ervaren ook hun buren als minder
prettig. Dit onderstreept de noodzaak om blijvend te investeren in het versterken van de
onderlinge banden tussen buurtbewoners.

Over het algemeen vinden 351 van de 483 jongeren Kortenberg een prettige gemeente om in te
wonen. Ze waarderen vooral de aanwezige natuur, de gezellige sfeer, het aanbod van winkels en
de vele speeltuinen. Een jongere omschrijft Kortenberg treffend als ‘een mooie mix van stad,
dorp en platteland’. Ondanks deze positieve punten zijn er ook zorgen, zoals het gebrek aan
activiteiten voor de jeugd en de ervaring dat veel jongeren worden lastiggevallen door anderen
in de gemeenschap. Dit laatste punt komt vaak terug en is een zorgwekkende trend.

Het is duidelijk dat Kortenberg al een goede basis heeft, maar om echt veilig en vertrouwd te zijn,
moeten we dat gevoel van veiligheid nog verder verbeteren. Door hierop verder te bouwen,
kunnen we van Kortenberg een plek maken waar iedereen zich altijd en overal veilig en thuis
voelt.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Samen alert, samen sterk! Om de buurt veilig te houden, is samenwerking tussen buren
cruciaal. Het BIN-netwerk is een goed voorbeeld van een effectief initiatief dat over heel
Kortenberg uitgerold zou moeten worden. Door samen te werken, kunnen we onveilige
situaties in onze buurten aanpakken.
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Onveilig? Praat erover, we luisteren! Het is duidelijk dat jongeren in Kortenberg
regelmatig te maken hebben met onveilige of onaangename situaties. Het is belangrijk om hen
een veilige plek te bieden waar ze deze ervaringen kunnen melden en waar actie wordt
ondernomen. Zorg ervoor dat scholen samenwerken met de gemeente om deze problemen aan
te pakken, en creëer een laagdrempelig klachtenformulier waar jongeren hun zorgen kunnen
delen.

Safety first!Organiseer workshops waar jongeren leren omgaan met onveilige of
onaangename situaties. Door hen te leren hoe ze gevaren kunnen inschatten en hierop kunnen
reageren, dragen we bij aan een veiligere gemeenschap voor iedereen.

Verenigingswerking

Waar plaats is v��r jeugdverenigingen, groeit de
toek�mst.
Jeugdverenigingen, de sturende krachten voor de jeugd, spelen een belangrijke rol in het
Kortenbergse landschap. Met acht jeugdverenigingen onder Jeugdraad Kortenberg, naast tal van
sportclubs, muziek- en cultuurverenigingen, en andere initiatieven, krijgen de jongeren in
Kortenberg een breed scala aan mogelijkheden aangeboden. Ondanks deze rijkdom aan
activiteiten, ondervinden veel jeugdverenigingen moeilijkheden in de praktijk.

Naast de bevraging voor de Kortenbergse jeugd, hebben we ook een korte bevraging uitgevoerd
bij de Kortenbergse jeugdverenigingen. Deze toont aan dat de meerderheid tevreden is over de
kampondersteuning en de nieuwe infrastructuuroverleg-werking. Toch merken we bij dat laatste
nog aanzienlijke tekortkomingen. Er is dringend behoefte aan investeringen in de infrastructuur,
zoals de kelder van Chiro Erps-Kwerps, de toegangsdeuren van jeugdhuis Den Aap, de oude
lokalen van Scouts Kortenberg, en de opslagruimte van jeugdhuis ‘t Excuus. Deze punten
werden reeds vaak aangehaald, maar hebben nog geen verdere opvolging gekregen.

Daarnaast is er ook vraag naar nieuwe voorzieningen, zoals een jeugdhuis in Erps-Kwerps om de
jongeren een veilige toegang te bieden zonder de drukke steenweg over te steken. Ook is er
behoefte aan grotere lokalen voor Chiro Flurk, een geluidssluis en een grotere fietsenstalling bij
JH Den Aap. De genoemde punten zijn slechts enkele van de vele veranderingen die de
verenigingen wensen. Een individuele opvolging biedt een duidelijk overzicht van de specifieke
behoeften per vereniging.

Verder voelen sommige verenigingen zich niet volledig begrepen door de gemeente.
Ze ervaren dat het gemeentebestuur te ver afstaat van hun dagelijkse werking en de
realiteit van hun werking. Hierdoor verloopt de communicatie vaak stroef.
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Bij het organiseren van evenementen stuiten de verenigingen op problemen zoals te veel
papierwerk en trage verwerkingsprocedures. De verwachtingen zijn vaak hoog, terwijl de
organisatoren al druk bezig zijn met het evenement zelf. Een efficiënter proces voor het
organiseren van evenementen is een win-win voor zowel de gemeente als de organisatoren.

Verenigingen zetten zich, op vrijwillige basis, het ganse jaar door ten volle in voor de
Kortenbergse jeugd. Iets wat sterk gewaardeerd moet worden. Deze inzet verdient een eerlijke
tegemoetkoming, zowel voor de reguliere werking als voor evenementen. Er is een dringende
behoefte aan een beter georganiseerd subsidiebeleid dat elke vereniging op maat ondersteunt.
De subsidies moeten een breder scala aan activiteiten dekken en de bedragen moeten
aanzienlijk worden verhoogd om de druk op de verenigingen te verlichten en het organiseren
van evenementen in Kortenberg te bevorderen. Het dagdagelijkse leven is een stuk duurder
geworden in alle facetten. Het logische gevolg hiervan is dat de subsidies mee omhoog gaan met
deze stijging, dit is de komende 6 jaar niet gebeurd.

Wij raden het nieuwe gemeentebestuur aan om de samenwerking met de jeugdverenigingen te
intensiveren en op een constructieve manier samen te werken. Er is nog veel werk aan de winkel,
dus het is belangrijk om in gesprek te gaan met de verenigingen om te bespreken welke
verbeteringen zij in de komende zes jaar gerealiseerd willen zien.

Aanbevelingen van Jeugdraad K�rtenberg:
Investeren in jeugd, da’s zekerheid voor de toekomst! Stem het subsidiebeleid
meer af op de behoeften van jeugdverenigingen om de kwaliteit van hun werking en
evenementen te verbeteren. Breid het aanbod van subsidies uit en voer een forse verhoging
door van de subsidiebedragen.

Efficiëntie: minder doen, meer bereiken.Maak de aanvraagprocedure voor
evenementen eenvoudiger en vermijd overbodig papierwerk. Hierdoor kunnen organisatoren
zich focussen op wat echt telt: Kortenberg nieuw leven inblazen.

Communicatie is key! Verbeter de communicatie tussen verenigingen en de gemeente voor
een sterkere samenwerking. Dit geldt voor evenementen, infrastructuurwerken en andere zaken.
Door regelmatig contact en langs te gaan bij de verenigingen kan de gemeente beter begrijpen
wat er speelt. Samen met de verenigingen kan er een effectieve oplossing worden gevonden om
het jeugdbeleid op pijl te stellen.

Just like it’s new! Zorg voor grondige opvolging van onderhoudswerken in en rondom de
verenigingslokalen. Dit omvat niet alleen het afrijden van gras en het scheren van hagen, maar
ook het plaatsen van nieuwe keukens en het uitvoeren van elektriciteitswerken.
Zo blijven de verenigingen verzekerd van goed onderhouden infrastructuur.
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Dankwoord
Bij de totstandkoming van dit memorandum hebben vele mensen hun bijdrage
geleverd. Graag willen wij van deze gelegenheid gebruikmaken om hen allemaal
hartelijk te bedanken voor hun betrokkenheid en inzet.

Allereerst willen we onze leden van Jeugdraad Kortenberg bedanken. Zonder Chiro
Erps-Kwerps, Chiro Flurk Everberg, Scouts Kortenberg, JH Den Aap, JH ‘t Excuus,
Speelplein Alles Kids en JoJo vzw kon dit memorandum niet tot stand worden gebracht.
Hun hulp bij het ontwikkelen van de enquête en hun waardevolle feedback tijdens de
besprekingen waren essentieel voor het succes van dit memorandum.

Daarnaast willen we de scholen en verenigingen uit Kortenberg die hebben
deelgenomen aan onze bevraging eveneens bedanken. Dankzij hun steun en
betrokkenheid hebben we een groot aantal jongeren kunnen bereiken.

Onze dank gaat ook uit naar alle jongeren die tijd hebben vrijgemaakt om onze enquête
in te vullen. Door hun vrijwillige inzet kaarten ze aan wat zij belangrijk vinden in hun
eigen gemeente. Als Jeugdraad Kortenberg appreciëren wij deze inzet en kunnen dit
enkel aanmoedigen en bedanken. We hopen dat dit memorandum een kans is geweest
waardoor hun stem ook gehoord kan worden.

We willen ook het gemeentebestuur bedanken voor hun inzet voor de jeugd in de
afgelopen jaren. Er zijn enkele nieuwe projecten uitgevoerd zoals de vernieuwing van
enkele speeltuinen en het aanmaken van speellandschappen, de vernieuwing van het
skatepark en nog enkele andere realisaties. Toch zien we in Kortenberg nog vele
mogelijkheden tot verbetering en hopen we dat dit memorandum een blik geeft op de
belangrijke verbeterpunten. We hopen dat het toekomstige gemeentebestuur nauw
samenwerkt met de jeugdraad om zo te blijven investeren in de jongeren en de
verenigingen.

Tot slot willen we ook graag iedereen bedanken die achter de schermen heeft
bijgedragen aan het tot stand komen van dit memorandum!

Wil je graag een vervolggesprek om dieper op deze thema's in te gaan?
Neem contact met ons op via jeugdraad.kortenberg@gmail.com.
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